
 

 

『第 16 届国际基础设施投资与建设高峰论坛暨展览』- 社区导览 

The 16
th

 IIICF – Macao Experience Tour 

 

『第 16 届国际基础设施投资与建设高峰论坛暨展览』社区导览团为来自各地的参与者发

掘澳门特色活动及市区景点，体验地道文化、美食及购物乐趣！随团将提供免费交通接

送及专业导游作景点介绍！ 

Delegates of the 16
th

 International Infrastructure Investment and Construction 

Forum & Exhibition are welcome to join our complimentary Macao Experience 

Tour. Come explore with us historical and tourism spots in Macao, experience our 

local cultures, gourmet and discover shops and its unique offerings, transportation 

and tour guide service will also be provided free of charge. 

 

 

出发日期 : 2025 年 6 月 12 日(星期四)  

Date of tour: Thursday, June 12, 2025 

 

时间 : 15:30 – 20:30  (15:15 于论坛报到处集合) 

Time: 15:30 – 20:30   (15:15 gather at the registration area of the Forum) 

 

费用：免费 

Charges：Waived 

 

报名方法：请于 6 月 9 日前扫瞄以下二维码报名，名额有限，先到先得！ 

For registration, please scan the QR code below: 

Registration Deadline: June 9, 2025 

 

如有任何问题，请致电李小姐，电话+86 199 6563 3546 或+853 6563 3546 

If you have any questions, please do not hesitate to contact Miss Li, 

 +86 199 6563 3546 or +853 6563 3546. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



行程 Itinerary:   

 

葡京：澳門故事展覽  Stories of Macau 

 
 

大三巴牌坊    Ruins of St Paul 

 
 

哪咤庙       Na Tcha Temple 

 

 

恋爱巷        Travessa da Paixao 

  

 

关前街        Rua dos Ervanários Rua de Nossa Senhora do Amparo 

 

 



 

名优汇        YoBuy 

 

 

*行程结束，可选择自行解散或随车返回会场 

End of the itinerary. You can choose to disperse on your own or return to the venue 

by the official bus. 


